

Notification

NRCan wishes to advise you of an upcoming requirement. Please review and respond if you would be interested in providing this good or service.

SOLICITATION NO.: NRCan-5000076454

DEPARTMENT: Natural Resources Canada

CONTRACTING AUTHORITY: Jinping Wei

TELEPHONE NO.: 343-541-7931

E-MAIL ADDRESS: jinping.wei@nrcan-rncan.gc.ca

NOTIFICATION PERIOD: December 5, 2023 – January 5, 2024.

DESCRIPTION OF REQUIREMENT:

Natural Resources Canada seeks to establish a contract(s) under the Professional Audit Support Services (PASS) Supply Arrangement (SA), under the following Stream:

Stream 6 – Financial and Accounting Services

Canada is seeking to establish a contract for Stream 6 as defined in Annex A, Statement of Work, and to be provided under the Contract, on an “as and when requested” basis only, for three (3) years.

The requirement is subject to the provisions of the:

- World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-AGP),
- Canada-Chile Free Trade Agreement (CCFTA),
- Canada-Peru Free Trade Agreement (CPFTA),
- Canada-Colombia Free Trade Agreement (CCoIFTA),
- Canada-Panama Free Trade Agreement (CPanFTA),
- Canada-European Union Comprehensive Economic and Trade Agreement (CETA),
- Comprehensive and Progressive Agreement for Trans-Pacific Partnership (CPTPP),
- Canadian Free Trade Agreement (CFTA),
- Canada-Ukraine Free Trade Agreement (CUFTA), and
- Canada-Korea Free Trade Agreement (CKFTA).

The resulting contract will not include deliveries of services within locations Yukon, Northwest Territories, Nunavut, Quebec, or Labrador that are subject to Comprehensive Land Claims Agreements (CLCAs). Any requirements for deliveries of services within locations within Yukon, Northwest Territories, Nunavut, Quebec, or Labrador that are subject to CLCAs will have to be treated as a separate procurement not forming part of the bid solicitation.

DELIVERY DESTINATION AREA: National Capital Region

APPLICABLE CLCA(S): No CLCAs apply to this requirement.

DURATION OF CONTRACT / DATE REQUIRED: From contract award to March 31, 2026.

ESTIMATED VALUE (taxes excluded): \$300,000.00 CAD

Avis

RNCan souhaite vous aviser d'un prochain besoin. Veuillez analyser le besoin et indiquer si vous souhaitez fournir ce bien ou ce service.

N° DE LA SOUMISSION : NRCan-5000076454

MINISTÈRE : Ressources naturelles Canada

DÉLÉGATION D'AUTORITÉS : Jinping Wei

N° DE TÉLÉPHONE : 343-541-7931

ADRESSE DE COURRIEL : jinping.wei@nrcan-rncan.gc.ca

DÉLAI DE L'AVIS : 5 décembre 2023 au 5 janvier 2024.

DESCRIPTION DU BESOIN :

Ressource naturelles Canada cherche à établir un contrat / des contrats en vertu de l'arrangement en matière d'approvisionnement pour des services de soutien à la vérification professionnelle, dans le volet suivant :

6 : Services de comptabilité financière;

Le Canada cherche à établir un contrat pour inscrire volet 6, « sur demande », comme défini à l'annexe A, Énoncé des travaux, d'une durée de 3 années, y compris les périodes supplémentaires (s'il y a lieu).

Ce besoin est assujéti aux dispositions de :

- l'Accord sur les marchés publics de l'Organisation mondiale du commerce (AMP-OMC),
- de l'Accord de libre-échange Canada-Chili,
- de l'Accord de libre-échange entre le Canada et le Pérou,
- de l'Accord de libre-échange Canada-Colombie,
- de l'Accord de libre-échange Canada-Panama,
- de l'Accord économique et commercial global entre le Canada et l'Union européenne (AECG),
- l'Accord de partenariat transpacifique global et progressiste (APTGP),
- l'Accord de libre-échange canadien (ALEC),
- l'Accord de libre-échange Canada-Ukraine et
- l'Accord de libre-échange Canada-Coré.

Le contrat subséquent ne comprendra pas de demandes de livraison de services à faire dans les zones visées par des ententes sur les revendications territoriales globales (ERTG) au sein du Yukon, des Territoires du Nord-Ouest, du Nunavut, du Québec ou du Labrador. Toute demande de livraison de services à faire dans les zones visées par des ERTG au sein du Yukon, des Territoires du Nord-Ouest, du Nunavut, du Québec ou du Labrador devra faire l'objet d'un approvisionnement distinct ne faisant pas partie de la demande de soumissions.

LIEU DE LA LIVRAISON : Région de la capitale nationale.

ERTG APPLICABLE : Aucun CLCA ne s'applique à cette exigence.

DURÉE DU MARCHÉ/DATE EXIGÉE : La période du contrat est à partir de la date du contrat jusqu'au 31 mars, 2026 inclusivement.

VALEUR ESTIMATIVE (sans les taxes) : \$300,000.00 CAD